

Signerat dokument

via <https://signera.ebox.nu>



Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll SSRK Ostra styrelsemöte 9 oktober 2023.pdf

Storlek: 194421 byte

Hashvärde SHA256:

9ac3395eb5ebd84bebdd02c8ad8489e5d9c2dc399f0827821a3830a30635f21f

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Ewa Odenmark

Signerat med BankID 2023-10-12 21:45 Ref: 96569da4-1314-4e2d-9b3a-0aa64b66d616

CAMILLA ÄHRLUND

Signerat med BankID 2023-10-12 21:52 Ref: 4b34378a-c587-40d9-be71-cab2300314b5

TORBJÖRN AUGUSTINSSON

Signerat med BankID 2023-10-16 19:21 Ref: 7f04cac3-a13d-45bf-b721-59e1cbbc5ccd

PROTOKOLL – SSRK Östra styrelsemöte

Måndagen den 9 oktober 2023, kl. 18:30 – via Teams

Närvarande:

Torbjörn Augustinsson – Vice ordförande - Jaktprovsekreterare spaniel

Dorothea Bexelius – Bitr. jaktprovsekreterare retriever

Ewa Odenmark – Sekreterare/kassör

Maria Müllersdorf - Utställnings sekreterare

Camilla Ährlund - Suppleant 1

Frånvarande:

Eva Meiton – Ordförande

Pehr Söderman - Jaktprovsekreterare retriever

Moa Rosén – Suppleant 2

§ 134 Mötets öppnande

Vice Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 135 Anmälan av övriga frågor

Inga ytterligare övriga frågor anmäls utöver de som redan står på dagordningen.

§ 136 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§ 137 Val av justerare att jämte vice ordföranden justera dagens protokoll

Camilla Ährlund väljs att jämte ordförande justera dagens protokoll.

§ 138 Inkommande och utgående post

- Skapande av arbetsgruppen kring ett medlemskap från HS.
Styrelsen anser att grupperna bör vara oförändrade från grupperna som tillsattes tidigare av HS i det fortsatta arbetet. Styrelsen föreslår att Pehr Söderman fortsatt representerar Östra i det arbetet.

§ 139 Kvarvarande frågor från tidigare möte

Mejadresser – bordläggs till nästa möte då Pehr ej är närvarande på detta möte.

§ 140 Ordförande

Ej närvarande – inget att rapportera

§ 141 Kassör/sekreterare

- Avbrutet bankbyte
Kassören meddelar styrelsen att något bankbyte inte kommer att ske i dagsläget, då kostnaden skulle bli allt för stor efter noggrann genomgång med tilltänkta banker. Styrelsen tackar för informationen och **beslutar** att behålla nuvarande bank, SEB.
- Årsmöte 2024
Styrelsen diskuterar olika förslag för att få fler att vilja komma till nästa årsmöte. Alla i styrelsen får i uppdrag att komma med förslag på Workshop/föreläsning eller annat till nästa styrelsemöte.
Styrelsen **beslutar** att 2024 års Avdelningsmöte hålls söndagen den 10 mars.
Tid och plats enligt senare.

§ 142 Spaniel verksamhet

Torbjörn redogör för säsongen som är i full gång. Styrelsen tackar för informationen.

§ 143 Retriever verksamhet

- Prov/tävlingsprogram 2024
Dorothea presenterar ett utförligt provprogram som inkluderar både B-prov, WT och Mocktrials. Styrelsen tar del av det föreslagna programmet.
- Presentation av arbetsgrupper WT & MT
Dorothea presenterar en ny arbetsgrupp för MT som nu är klar och ska börja arbeta med kommande säsongs planerade arrangemang. Styrelsen tackar för informationen.
En inbjudan/ansökan till WT-tävlingsledarutbildning kommer under hösten/vintern att gå ut till alla medlemmar. 6 – 10 platser kommer att bli tillgängliga. De som blir uttagna att gå kursen som hålls av Anna-Lena Wendt, kommer sedan att bilda en WT grupp och arbeta med 2024 års planerade Working Tests.
- Utbildning Kommissarier
Vi har fortfarande inga certifierade kommissarier för B-prov i Östra – vilket är ett krav från Hs. Dorothea påpekar att det måste åtgärdas omgående. Dorothea pratar återigen med Pehr som är ansvarig för att det blir gjort.
- Elitmästerskapet 2025
Enligt anteckningar i Hs dokument står det att Östra har tagit på sig att arrangera Elitmästerskapet 2025. Styrelsen har ingen kännedom om detta och ger Dorothea i uppdrag att prata med Pehr och höra hur det ligger till.

§ 144 Tolling verksamhet

Inte närvarande – inget att förmedla.

§ 145 Utställnings verksamhet

- Budget 2024 års Club Show
Maria redovisar en detaljerad budget för nästa års utställning. Den kan komma att revideras något under de fortsatta förberedelserna. Styrelsen tackar för en bra och tydlig budget och önskar lycka till med det fortsatta arbetet. Det finns nu även en utställningskommitté som arbetar bra tillsammans. Den kommer att presenteras på FB och hemsidan under hösten.

§ 146 Övriga frågor

- Medlemsaktiviteter under lågsäsong
Aktiviteter/träffar diskuteras inom olika områden av vår verksamhet. Alla får i uppdrag att till nästa styrelsemöte presentera något konkret förslag.
- Medlemsenkät inför regelrevidering
Ett FB inlägg har gjorts där alla våra medlemmar bjudits in att komma med synpunkter på förbättringar eller förändringar de tycker ska göras i samband med kommande revidering av anvisningar och regler. Pehr tar emot svaren som kommer att redovisas för styrelsen vid kommande styrelsemöte.

§ 147 Nästa styrelsemöte

Måndag 13 nov kl. 18:30 – via Teams enligt senare inbjudan

Måndag 11 dec kl. 18:30 – via Teams enligt senare inbjudan

§ 148

Mötets avslutande

Vice Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Signeras digitalt

Ewa Odenmark
Sekreterare

Signeras digitalt

Torbjörn Augustinsson
Vice Ordförande

Signeras digitalt

Justerare